
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
Από το υπ’ αριθ. 18/2019 πρακτικό της συνεδρίασης του Συμβουλίου της 

Κοινότητας Βέροιας του Δήμου Βέροιας 
 
Αρ. απόφ. 23/2019  

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Διατύπωση απόψεων για την κατάστρωση του επιχειρησιακού 
σχεδιασμού του Δήμου Βέροιας για την τετραετία 2019-2023. 

 
Στη Βέροια, σήμερα, 28/11/2019 και ώρα 18:00 στην αίθουσα Δημοτικού Συμβουλίου 

Βέροιας, Μητροπόλεως 46, 1ος όροφος, συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Συμβούλιο της 
Κοινότητας Βέροιας του Δήμου Βέροιας, ύστερα από την 18/22-11-2019 πρόσκληση του 
προέδρου, που επιδόθηκε νόμιμα στα μέλη, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 88 του 
Ν.3852/10 όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 89 του Ν.4555/2018. 

Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο έντεκα (11) μελών βρέθηκαν 
παρόντα οχτώ (8): 

 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΤΣΙΛΟΓΙΑΝΝΗΣ ΑΝΤΩΝΙΑ ΠΑΠΑΝΔΡΩΝΗ 
2. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΙΚΟΣ ΣΟΦΙΑ ΗΛΙΑΔΟΥ 
3. ΙΩΑΝΝΗΣ ΠΕΤΡΟΜΕΛΙΔΗΣ  ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΖΩΗ ΛΙΑΠΗ 
4. ΜΑΡΙΑ ΟΡΤΑΝΤΖΟΓΛΟΥ   
5. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΠΑΤΣΙΑΒΟΥΡΑΣ  
6. ΑΘΗΝΑ ΤZΙΟΥΡΤΖΙΑ  
7. ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΤΣΙΜΟΥΡΑΣ  
8. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΜΑΡΚΟΥΛΗΣ  

 
Στη συνεδρίαση συμμετείχε ως γραμματέας η δημοτική υπάλληλος Αναστασία 

Κραιπαλίδου. 
Στη συνέχεια της συνεδρίασης ο Πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας 

διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου το έγγραφο του τμήματος προγραμματισμού που 
παρακαλεί το συμβούλιο της Κοινότητας Βέροιας να αποτυπώσει τις προτάσεις του που θα 
βοηθήσουν στην κατάστρωση του σχεδίου στρατηγικού σχεδιασμού του Δ.Βέροιας.  

 
Πρόεδρος: Θα ξεκινήσουμε τις προτάσεις μας από τον άξονα «Περιβάλλον και ποιότητα 

ζωής». 
Ορταντζόγλου: Θα πρότεινα να δημιουργηθεί ένα κέντρο ελέγχου που θα μπορούν οι 

πολίτες με ένα πενταψήφιο νούμερο ή με mail να δηλώνουν τα προβλήματα και τις ανάγκες τους. 
Όσον αφορά την καθαριότητα θα πρότεινα να τοποθετηθούν περισσότεροι κάδοι απορριμμάτων, 
ανακύκλωσης και κομποστοποίησης. 

Το πρόβλημα με τις ελεύθερες θέσεις είναι πολύ έντονο στο κέντρο της πόλης και θα 
πρότεινα να βρεθούν χώροι για παρκινγκ εντός και εκτός του κέντρου. 

Στο πρόβλημα της εύρεσης χώρου στάθμευσης θα βοηθούσε μια εφαρμογή που να 
ενημερώνει τους οδηγούς για τις ελεύθερες θέσεις στάθμευσης.  

Πατσιαβούρας: Θα πρότεινα να γίνει σηματοδότηση των οδών με smart πινακίδες που να 
επεξηγούν την ονομασία τους για να γνωρίσει ο κόσμος την ιστορία του τόπου μας. 

Επίσης να γίνει επισήμανση των συνοικιών της Βέροιας με πινακίδες που να ορίζουν τα 
όρια της κάθε συνοικίας. 

Να προβλεφθεί στον προϋπολογισμό οικονομική ενίσχυση σε ομάδες εθελοντών 
καθαριότητας και εξωραϊσμού που δραστηριοποιούνται σε περιοχές του δήμου. 

Να τοποθετηθούν κάδοι κομποστοποίησης κοντά σε καταστήματα μαναβικής. 
Να δημιουργηθούν σημεία αποβίβασης και επιβίβασης τουριστικών λεωφορείων στο 

κέντρο της πόλης για να εξυπηρετούνται οι πολίτες. 
Όσον αφορά την στάθμευση επειδή υπάρχουν πολλά αυτοκίνητα που δεν κινούνται για 

μεγάλο χρονικό διάστημα και καταλαμβάνουν θέσεις πάρκινγκ, θα πρότεινα να δημιουργηθεί 
ένας χώρος πάρκινγκ εκτός πόλης για να αποσυμφορηθεί το κέντρο της πόλης. 



Θα ήθελα να επισημάνω την κακή κατάσταση του πλακόστρωτου της οδού Κεντρικής και 
θα πρότεινα την ανάπλαση του και μαζί με αυτό να αξιοποιηθεί και ο Λουτρώνας που βρίσκεται 
στην Κεντρικής με τη δημιουργία ενός πάρκου. 

Να δημιουργηθεί ένας βοτανικός κήπος που θα παραπέμπει στους Κήπους του Μήδα. Να 
είναι επισκέψιμος από σχολεία και από πανεπιστήμια. Να υπάρχει υδάτινη ζωή, ποικιλία δέντρων 
και φυτών. Να αναδεικνύεται η πανίδα της περιοχής μέσα από ομοιώματα και ζώντες 
οργανισμούς. Στο σημείο αυτό να δημιουργηθεί και ένα kiosk εξυπηρέτησης των επισκεπτών. Γι 
αυτό το έργο θα μπορούσαμε να εκμεταλλευτούμε ευρωπαϊκά προγράμματα χρηματοδότησης. 

Πρόεδρος: Εγώ θα πρότεινα από τη μεριά μου να ενισχυθεί η δεντροφύτευση στις πλατείες 
για να προσφέρουν σκιά στους πολίτες. Όσον αφορά το Άλσος Παπάγου θα πρότεινα την 
ανάπλασή του για να μπορεί να γίνει επισκέψιμο από πολίτες και μαθητές. 

Γραμματικός: Στην πόλη μας έχουμε το προνόμιο να έχουμε τον Τριπόταμο. Θα έλεγα ότι 
πρέπει να το αξιοποιήσουμε και ειδικότερα να διαμορφώσουμε την κοίτη του ποταμού από την 
Μπαρμπούτα μέχρι το σημείο που ρίχνουν το σταυρό ώστε να γίνει επισκέψιμη. 

Στην πόλη μέσα υπάρχουν πολλά διατηρητέα κτίρια εγκαταλειμμένα θα μπορούσαμε με 
μακέτες που θα τοποθετήσουμε από έξω να δείξουμε πως ήταν.  

Ορταντζόγλου: Θα ήθελα να προσθέσω όσον αφορά τις ράμπες ΑΜΕΑ που βρίσκονται 
στα πεζοδρόμια λόγω του  ότι   σταθμεύουν αυτοκίνητα στα σημεία εκείνα να γίνουν πιο 
αυστηροί οι έλεγχοι από την Τροχαία και τη Δημοτική Αστυνομία. 

 
Πρόεδρος: Θα ήθελα να διατυπώσετε τις απόψεις σας όσον αφορά τον άξονα της 

κοινωνικής πολιτικής, της υγείας, της παιδείας, του πολιτισμού και του αθλητισμού. 
Πατσιαβούρας: Θα πρέπει να επικεντρωθούμε στον αθλητισμό που φέρνει επισκέπτες 

στην πόλη μας. Το κάθε άθλημα θα πρέπει να έχει το δικό του γυμναστήριο. Το χάντμπολ έχει 
γυμναστήριο αλλά λείπει ένα γυμναστήριο βόλευ, γυμναστικής και τέννις. Ο δήμος θα έπρεπε να 
είναι αρωγός στους συλλόγους και τα σωματεία. Επίσης λείπει ένα κλειστό γυμναστήριο με 
αντικριστές κερκίδες για να μπορούμε να φιλοξενούμε διεθνείς αγώνες. 

Να δημιουργηθεί ένας ξενώνας για τη φιλοξενία αθλητών. 
Να γίνει αναπαλαίωση των διατηρητέων συνοικιών και μεταμόρφωσή τους σε χώρους 

εκδηλώσεων. 
Να γίνει ανάπλαση των παιδικών χαρών της πόλης με μέριμνα στους συνοδούς των 

παιδιών με τη φύτευση δέντρων και τη δημιουργία στεγάστρων για την προφύλαξή τους από τον 
ήλιο και τη βροχή. 

Να ξαναλειτουργήσει ο τοπικός ραδιοφωνικός σταθμός εάν όχι ένας διαδικτυακός 
σταθμός και ίσως και τηλεοπτικός, με συντελεστές αποκλειστικά νέους με ενδιαφέροντα. Να 
δημιουργηθεί με σκοπό την ενημέρωση των πολιτών για τα πολιτιστικά δρώμενα της πόλης όπως 
επίσης εκπομπές που θα αναφέρονται στην ιστορία της πόλης και ανάδειξη των δημοτών που 
διαπρέπουν στον τομέα τους.  

Πρόεδρος: Σε πολλές ευρωπαϊκές πόλεις βλέπουμε να υπάρχουν γλυπτά στις πλατείες, θα 
πρότεινα να καλέσουμε καλλιτέχνες να μας προσφέρουν έργα τους για να ομορφύνουμε με αυτά 
τις πλατείες της πόλης μας. 

Ορταντζόγλου: Να προωθήσουμε την αδελφοποίηση πόλεων. 
 
Πρόεδρος: Θα ήθελα τις προτάσεις σας όσον αφορά την τοπική οικονομία και 

απασχόληση. 
Ορταντζόγλου: Στα πλαίσια της εξωστρέφειας να διοργανώσουμε διάφορα φεστιβάλ για 

να γίνει πόλος έλξης η πόλη μας. 
Πατσιαβούρας: Θα πρότεινα μια χριστουγεννιάτικη αγορά στις μεγάλες πλατείες της 

πόλης όπως το Ρολόι και η πλ. Αγίων Αναργύρων και τη σύνδεση τους με μια οδοιπορική 
διαδρομή και ενίσχυσή της με το χριστουγεννιάτικο τραινάκι που λειτούργησε τα προηγούμενα 
χρόνια. Επίσης καλό θα ήταν να συνεργαστούμε με εταιρείες για τεχνητή χιόνωση. 

Για την ανάδειξη της περιουσίας του δήμου θα πρότεινα να εντοπιστούν όλα τα ακίνητα 
του δήμου, να καθαριστούν με σκοπό την ενοικίασή τους. 

Στην πλατεία Ωρολογίου όπως έχουμε πει λείπει ένα ρολόι. Καλό θα ήταν να κάνουμε ένα 
διεθνή διαγωνισμό για τη δημιουργία ενός ρολογιού όχι όμως παραδοσιακού αλλά ενός 
μοντέρνου. 



Πετρομελίδης: Θα πρότεινα να προωθήσουμε και να δείξουμε πόσο λειτουργικό είναι και 
πόσα προτερήματα έχει να δραστηριοποιείσαι σε μια μικρή πόλη. Να εκμεταλλευτούμε τη θέση 
της πόλης μας και να μεριμνήσουμε ώστε να γίνει ένας σταθμός που θα επισκέπτονται τουρίστες. 
Όσον αφορά τα ακίνητα του δήμου θα πρότεινα να δοθούν σε επιχειρηματίες για την ενίσχυση της 
επιχειρηματικότητας και της απασχόλησης. Να γίνει επαφή του δήμου με επιχειρηματίες της 
πόλης για την ανταλλαγή απόψεων και προτάσεων.  

 
Πρόεδρος: Έχετε να προτείνεται κάτι όσον αφορά τη βελτίωση της διοικητικής 

ικανότητας του δήμου. 
Πατσιαβούρας: Ο δήμος είναι ένας οργανισμός που θα πρέπει να προετοιμάζεται για το 

μέλλον, για την επιβίωση του και την καλή λειτουργία του και την επίτευξη των μελλοντικών του 
στόχων. 

Πετρομελίδης: Να μεριμνήσουμε για την καλύτερη εξυπηρέτηση των πολιτών με 
εφαρμογές που θα κάνουν πιο εύκολη και γρήγορη την εξυπηρέτησή τους. 

Πρόεδρος: Για την καλύτερη εξυπηρέτηση των πολιτών θα πρότεινα να δημιουργηθεί μια 
εφαρμογή με SMS που να ενημερώνει τους πολίτες για βλάβες, εκδηλώσεις και επικείμενα 
επικίνδυνα καιρικά φαινόμενα. 

Επίσης θα πρότεινα να μεταδίδονται ζωντανά οι συνεδριάσεις του Συμβουλίου της 
Κοινότητας και του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Ορταντζόγλου: Να δημιουργηθεί ένα site  της Κοινότητας και να αναβαθμιστεί το site  του 
Δήμου.  

 
Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
 
Το Συμβούλιο της Κοινότητας, μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 
 
1. Το από 29-10-2019 έγγραφο της Διεύθυνσης Προγραμματισμού. 
2. Τις απόψεις των μελών. 
3. Τις διατάξεις του άρθρου 210 παρ.2 του Ν.4555/2018, του άρθρου 9 του Ν.3852/2010 

όπως αντικαταστάθηκε από την παρ. 1 του άρθρου 175 του Ν.4555/2018 και την απόφαση του 
ΥΠ.ΕΣ 41179/23-10-2014. 

4. Τις διατάξεις των άρθρων 83 & 89 του Ν.3852/2010 όπως αυτά αντικαταστάθηκαν 
από τα άρθρα 84 & 90 του Ν.4555/2018. 

 
Αποφασίζει ομόφωνα 

 
Γνωμοδοτεί για την σύνταξη του Επιχειρησιακού Σχεδίου Του Δήμου Βέροιας και 

προτείνει: 
1)ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝ ΚΑΙ ΠΟΙΟΤΗΤΑ ΖΩΗΣ 

 
α. Δημιουργία κέντρου ελέγχου με 5ψηφιο αριθμό επικοινωνίας για την καταγραφή 

προβλημάτων και αναγκών των πολιτών.  
β. Τοποθέτηση περισσότερων κάδων απορριμμάτων και κομποστοποίησης.  
γ. Δημιουργία χώρων στάθμευσης αυτοκινήτων εντός ή εκτός της πόλης. 
δ. Δημιουργία εφαρμογής για την ενημέρωση ελεύθερων χώρων στάθμευσης.  
ε. Σηματοδότηση οδών με έξυπνες πινακίδες με επεξήγηση του ονόματος της οδού και την 

προέλευση της. Με χρήση κωδικού QR για περισσότερες πληροφορίες. 
στ. Επισήμανση συνοικιών Βέροιας με πινακίδες που θα ορίζουν τα όρια κάθε συνοικίας. 
ε. Οικονομική ενίσχυση σε ομάδες εθελοντών καθαριότητας και εξωραϊσμού που 

δραστηριοποιούνται σε περιοχές του δήμου.  
ζ. Δημιουργία σημείων επιβίβασης και αποβίβασης τουριστικών λεωφορείων στο κέντρο 

της πόλης για να εξυπηρετούνται οι πολίτες.  
η. Ανάπλαση του δρόμου της παλιάς κεντρικής λόγω της κακής κατάστασης του. 
θ. Δημιουργία βοτανικού κήπου για την ανάδειξη της χλωρίδας και πανίδας της περιοχής.  
ι. Ενίσχυση δεντροφύτευσης  από τον δήμο. 
κ. Ανάπλαση μονοπατιών και εγκαταστάσεων του Άλσους Παπάγου. 



λ. Ανάπλαση διαδρομής Τριποτάμου πλησίον του ρέματος. 
 

2)ΚΟΙΝΩΝΙΚΗ ΠΟΛΙΤΙΚΗ – ΥΓΕΙΑ – ΠΑΙΔΕΙΑ – ΠΟΛΙΤΙΣΜΌΣ ΚΑΙ ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΣ 
 
α. Δημιουργία γυμναστηρίων για κάθε άθλημα αποκλειστικά.  
β. Δημιουργία κλειστού γυμναστηρίου με αντικριστές κερκίδες για την φιλοξενία και 

διοργάνωση διεθνών αγώνων. 
γ. Δημιουργία ξενώνα φιλοξενίας αθλητών. 
δ. Αναπαλαίωση διατηρητέων κτηρίων στις συνοικίες και μεταμόρφωση τους σε χώρους 

εκδηλώσεων. 
ε. Ανάπλαση παιδικών χαρών της πόλης. 
ζ. Επαναλειτουργία ραδιοφωνικού σταθμού της πόλης και σε διαδικτυακή μορφή. 
η. Ανάθεση σε διεθνής αναγνωρισμένους καλλιτέχνες δημιουργίας γλυπτών / κατασκευών 

για τοποθέτηση σε κεντρικά σημεία της πόλης. 
θ. Προώθηση αδελφοποίησης πόλεων. 
 

3)ΤΟΠΙΚΗ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ ΚΑΙ ΑΠΑΣΧΟΛΗΣΗ 
 
α. Διοργάνωση φεστιβάλ ώστε να αναπτυχθεί η εξωστρέφεια της πόλης  
β. Δημιουργία χριστουγεννιάτικης αγοράς σε κεντρικές πλατείες της πόλης. 
γ. Ανάδειξη της περιουσίας του δήμου με καταγραφή όλων των ακινήτων, καθαρισμό τους 

και προώθηση ενοικίασης τους. 
δ. Δημιουργία κεντρικού ρολογιού στην πλατεία Ωρολογίου.  
ε. Προώθηση της επιχειρηματικότητας στα πλαίσια του δήμου. 
  

4) ΒΕΛΤΙΩΣΗ ΤΗΣ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΉΣ ΙΚΑΝΟΤΗΤΑΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ 
 
α. Δημιουργία εφαρμογής ενημέρωσης των πολιτών με  sms για θέματα που τους 

ενδιαφέρουν  όπως εργασίες δρόμων, έργα, καιρικές συνθήκες, διακοπές νερού και ρεύματος, 
σημαντικές εκδηλώσεις και ανακοινώσεις που αφορούν την ζωή του. 

β. Ζωντανή μετάδοση των συνεδριάσεων του δημοτικού και του τοπικού συμβουλίου 
ώστε να υπάρχει ενημέρωση των δημοτών για τις εξελίξεις του συμβουλίου σε πρώτο χρόνο.   

 
                                

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό 23/2019. 
 

…………………………………………………………………………….. 
Αφού αναγνώστηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως. 

 
           Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ 
 
 
 
 
 
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΤΣΙΛΟΓΙΑΝΝΗΣ 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΙΚΟΣ 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΠΕΤΡΟΜΕΛΙΔΗΣ  
ΜΑΡΙΑ ΟΡΤΑΝΤΖΟΓΛΟΥ  
ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΠΑΤΣΙΑΒΟΥΡΑΣ 
ΑΘΗΝΑ ΤZΙΟΥΡΤΖΙΑ 
ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΤΣΙΜΟΥΡΑΣ 
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΜΑΡΚΟΥΛΗΣ 

 
Ακριβές Απόσπασμα 
Βέροια 29-11-2019 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ 
 
 
 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΤΣΙΛΟΓΙΑΝΝΗΣ 


